

Letter of Reply to Letter of Inquiry by Qilu Bank Co., Ltd on Stock Transaction Unusual Price Movements

关于《齐鲁银行股份有限公司关于股票交易异常波动相关事项的问询函》的复函

To Qilu Bank Co., Ltd,
齐鲁银行股份有限公司:

The Letter of Inquiry by Qilu Bank Co., Ltd on Stock Transaction Unusual Price Movements sent by your bank is well received. After our checking, please find our reply as the follows:

你行发来的《齐鲁银行股份有限公司关于股票交易异常波动相关事项的问询函》收悉，经核实，现就有关情况函复如下：

As of now, Commonwealth Bank, as the largest shareholder of Qilu Bank Co., Ltd (hereafter as "QLB"), does not have the important matters that result in QLB stock transaction unusual price movements, does not have important information that should be disclosed by QLB but not disclosed, including but are not limited to major asset restructuring, shares issuance, acquisition of a listed company, debt restructuring, business restructuring, divestitures, asset injection, shares repurchase, stock option incentives, bankruptcy restructuring, major business cooperation, introduction of strategic investors, and other important matters. During the stock transaction unusual price movement period, we do not buy or sell QLB's shares.

截至目前，作为齐鲁银行股份有限公司（以下简称“齐鲁银行”）的第一大股东，澳洲联邦银行不存在影响齐鲁银行股票交易价格异常波动的重大事宜；不存在涉及齐鲁银行应披露而未披露的重大信息，包括但不限于重大资产重组、股份发行、上市公司收购、债务重组、业务重组、资产剥离、资产注入、股份回购、股权激励、

破产重整、重大业务合作、引进战略投资者等重大事项。在本次股票交易价格异常波动期间，不存在买卖齐鲁银行股票的情形。

The reply hereinabove is our response to your inquiry.
特此函复。



Commonwealth Bank of Australia
6 April 2022

澳洲联邦银行
2022年4月6日